
Kjære medstudenter, 

Mitt navn er Victoria Klæbo Schumacher, jeg er 21 år gammel fra Larvik, og studerer andre året 

landskapsarkitektur. Ved å stille til valg som studentrepresentant i fakultetsstyret for LANDSAM, 

ønsker jeg å få større innblikk i fakultetets arbeid - og samtidig være en tydelig stemme for 

studentene. 

Jeg sitter i dag i styret i linjeforeningen Terra Forma, hvor jeg er med på å planlegge og arrangere 

både sosiale og faglige arrangementer for landskapsarkitektur- og landskapsingeniørstudentene. I 

tillegg representerer jeg studentene ved NMBU i styret for Norske landskapsarkitekters forening 

(NLA), der jeg får innsikt i hvordan foreningen arbeider med en utvikling av faget og kvalitetssikring av 

profesjonen. Jeg har også tidligere erfaringer med styrearbeid, som Styreleder i DNT ung Larvik og 

ungdomsrepresentant i styret for Larvik og omegns turistforening. 

Som medlem i fakultetsstyret ønsker jeg å bidra med bedre kommunikasjon og tettere samarbeid 

mellom fakultet og studentene. Jeg vil jobbe for at studentenes innspill blir hørt, og at fakultetets 

arbeid blir mer synlig og forståelig for oss som studerer her. Jeg brenner også for å styrke koblingen 

mellom studentene og arbeidslivet – noe jeg allerede jobber med gjennom mitt engasjement i NLA. I 

tillegg ønsker jeg å legge til rette for økt samarbeid på tvers av både årskull og studieretninger. 

Jeg håper dere gir meg tilliten til å fremme deres stemme i fakultetsstyret det kommende året.  

Godt valg! 

English: 

Dear fellow students, 

My name is Victoria Klæbo Schumacher. I’m 21 years old, from Larvik, and currently in my second 

year of the landscape architecture program. By running for student representative on the LANDSAM 

Faculty Board, I hope to gain greater insight into the faculty’s work – and, most importantly, be a 

strong voice for the students. 

I currently work on the board for the student association Terra Forma, where I help plan and organize 

both social and academic events for the students within the landscape architecture and landscape 

engineering programs. Additionally, I represent NMBU students on the board of the Norwegian 

Landscape Architects Association (NLA), where I gain insight into how the profession is developed and 

upheld. I also have prior experience from board work having served as Chair of DNT Ung Larvik and as 

a youth representative on the board of the Larvik and Surrounding Areas Trekking Association. 

As a member of the Faculty Board, I want to improve communication and strengthen collaboration 

between the faculty and the students. I will work to ensure that student perspectives are heard, and 

that the faculty’s work becomes more visible and accessible to us. I'm also passionate about creating 

stronger connections between students and the professional world – something I already work with 

through my involvement in NLA. Additionally, I want to encourage more collaboration across year 

groups and study programs. 

I hope you’ll trust me to represent your voice on the Faculty Board in the coming year. 

Best of luck with the election! 

 

 


